
Zpráva starosty o činnosti – září/říjen 2023   

• 29.9. Cyklovraky u nádraží – Avizované značení cyklovraků na parkovišti kol u nádraží. Akce 

probíhala ve spolupráci s městskou policii a zástupci medii, kteří se jednak o akci zajímali a jednak 

nám pomohli rozšířit informaci mezi občany města. 

• 29.9. Účast na slavnostním otevření Automatických mlýnů  

• 3.10. DDM Beta – schůzka s paní ředitelkou Lukešovou a diskuze nad zapojením DDM do přípravy 

dětského dne na příští rok. Na schůzce jsme s paní ředitelkou navíc vymysleli výstavu dětských 

obrázku na téma „Děti kreslí Vánoce“, které budeme poté vystavovat na recepci našeho obvodu 

v době adventu.  

• 4.10. SPŠPaS – setkání s ředitelem potravinářské školy. S panem ředitelem jsme se setkali už po 

několikáté a řešili jsme spolu možnost parkování jejich zásobovacího vozidla. Škola měla od MOI 

v minulosti zapůjčena parkovací místa u Domu hudby, která jsou však dotčena aktuální stavbou 

parkovacího domu. Aktuálně musí škola parkovat často až u zimního stadiónu a vzhledem k tomu, 

že zásobují několikrát denně, je to pro ně velmi nepraktické.  

• 5.10. Jednání se zástupci Navigon s.r.o. – Jedná se o společnost, která vlastní budovu T-stringu a 

má v plánu rekonstrukci této budovy a jejího okolí. Jelikož se zásahy týkají i veřejného prostoru, 

sešli jsme se společně s OMI a právě zástupci této společnosti, abychom hledali nejschůdnější 

variantu zásahu do veřejného prostoru a následnou péči o tento prostor.   

• 9.10. Správa technické místnosti – Setkání s panem Bakrlíkem (IT) a tajemníkem Zitkem nad 

budoucím fungováním technické místnosti, v které je umístěný server magistrátu, přičemž tuto 

místnost spravuje MOI. Na schůzce jsme se domluvili, že vzhledem k tomu, že MOI v této místnosti 

nemá žádné využívané zařízení a funguje pouze v roli „vrátného“, který na požádání poskytuje 

přístup pracovníkům IT z magistrátu, bude nejideálnějším řešením převod této místnosti do správy 

magistrátu. 

• 9.10. Velitel Škoda (MP) – Rychlé setkání s panem Škodou z městské policie nad problematikou 

parkování na náměstí Republiky a v ulici Za Pasáží. MP se následně na neoprávněné parkování 

v těchto lokalitách zaměřila. 

• 9.10. Komise pro dopravu – Jednání komise pro dopravu, na které byl představen plán změn 

dopravních značení na našem obvodě. 

• 11.10. Rada MO – viz zápis z jednání rady  

• 16.10. Odstranění cyklovraků – odstraňování cyklovraků z prostor parkoviště před nádražím. 

Z místa bylo odstraněno 11 vraků kol, které jsou aktuálně obvodem uskladněny a čekají, jestli se o 

ně vlastník přihlásí.  

• 16.10. Slavnostní otevření výukového krytu na Dubině – Byl jsem pozván na slavnostní otevření 

zrekonstruovaného krytu civilní obrany, který by měl sloužit k osvětě a výuce na téma civilní obrany. 

• 16.10. Komise pro pozemky a reklamu 

• 16.10. Komise pro rozvoj městského obvodu 

• 16.10. Seminář (most Kpt. Bartoše + parkovací dům u nádraží) – Seminář pro zastupitele, který 

jednak shrnoval vývoj ohledně mostu Kpt. Bartoše a zároveň předkládal návrhy technického řešení 

mostu budoucího. Druhá část patřila společnosti Eurobit, která přišla představit svůj záměr stavby 

parkovacího domu u terminálu B. 

• 17.10. Setkání starostů se zástupci České pošty – Na setkání nám byl prezentován vývoj zatížení 

jednotlivých poboček po jejich redukci. Z dat vyplynulo, že na zbývající poště v MOI nedošlo 

k žádnému razantnímu navýšení čekací doby, a to pravděpodobně i proto, že zrušená pobočka u 

nádraží byla využívána minimálně. 



• 17.10. OMI, pí Skladanová – S paní Skladanovou jsme konzultovali vyjádření jednotlivých odborů 

magistrátu k výstavbě Nové Veselky a vyjádření MOI k této stavbě. 

• 18.10. Sakařova + Rada MOI – V rámci rady jsme se domluvili, že naše setkání zahájíme v ulici 

Sakařova, kde zhodnotíme její celkový stav a také se zaměříme na lokalitu před prodejnou, na 

kterou nám zpracoval zajímavý návrh řešené oblasti člen komise pro rozvoj MOI,  pan architekt 

Košař. V místě jsme zároveň získali kontakt na dotčené SVJ, s kterým jsme se spojili a bude zapojeno 

do případné přípravy úprav. 

• 23.10. Jednání ke kácení – Jednání ohledně kácení suchých nebo nemocných stromů na našem 

obvodě s Ing. Janem Linhartem  

• 23.10. Změny v parkování na Pernštýnském náměstí – Schůzka na OD ohledně změny režimu 

parkování na Pernštýnském náměstí. Od 1.1.2024 již nebude možné žádat od MOI vjezdovou kartu 

na náměstí, ale nově bude náměstí v režimu pěší zóny s možností zásobování 6-9 a 16-19 (časy se 

ještě mohou upravovat). Toto se samozřejmě netýká oficiálního parkoviště v zadní části náměstí, 

které funguje stále ve stejném režimu s tím, že se zvažuje zdražení.  

• 23.10. zasedání Zastupitelstva města Pardubic 

• 24.10. JAS, dopravní problematika – Setkání s občanem z domu v ulici Bratranců Veverkových a 

řešení problému, který způsobují vozidla rodičů, kteří vozí děti ke škole Bratranců Veverkových. 

Každé ráno tu dochází k situacím, kdy rodiče bezohledně parkují na místech rezidentů nebo před 

výjezdy z garážových stání a svá vozidla často opustí třeba na 20 minut. Při manévrování vozidel pak 

již několikrát došlo k poškození fasády bytového domu. Městská policie v lokalitě několikrát týdně 

na situaci dohlíží, což situaci samozřejmě výrazně zlepšuje, avšak strážníci zde bohužel nemohou 

být každý den. 

• 25.10. Otevírání obálek na OŽP a vyhodnocení cenových nabídek k výsadbě – Předmětem zakázky 

je výsadba stromů na Masarykově náměstí vedle Paláce Pardubice. 

• 26.10. Koncepce „Dopravy v klidu“ – Schůzka u náměstka Hrabala a představení záměru odboru 

dopravy na změnu dopravních značení a zavedení placeného stání na MOI. 

• 31.10. Dotace na koncert – Setkání s agenturou NA NIC, která pořádá každoroční „Tradiční vánoční 

koncert“, kdy zástupci agentury přišli požádat o dotace. Žádost byla předána naší komisi pro 

kulturu, sport a tělovýchovu.  

• 31.10. Jednání Pracovní skupiny Zásad pro spolupráci města s investory – Na jednání byl 

představen záměr investora (Pardubický kraj) na výstavbu v ulici Ke Tvrzi.  

• 31.10. Setkání starostů městských obvodu nad změnami ve statutu – Řešeny otázky vyplývající 

z návrhu vyhlášky, která byla předložena radě města a dotýká se kompetencí obvodů. 

    

 

      


